

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
302535507	TRP connector	9	02-08-2013	Be1 Fuse, Inc. 206 VAN VORST STREET, JERSEY CITY, NEW JERSEY 07302-4421, UNITED STATES	WENPING & CO. 1701 Tung Wai Commercial Building, 111 Gloucester Road, HONG KONG
303119913	唯他可可	32	13-02-2015	ALL MARKET SINGAPORE LTD. #02-03/04 The Galen, 61 Science Park Road, Singapore	CHAN, TANG & KWOK Rooms 2503-4, 25/F, Shanghai Industrial Investment Building, 48-62 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong
304148271	X-CELL	9	08-09-2017	Medway Plastics Corporation 2250 Cherry Industrial Circle, Long Beach,	Rebecca Lo & Co 1408 Dina House, Ruttonjee Centre, 11 Duddell Street, Central, HONG KONG

公報編號 Journal No.: 756 公布日期 Publication Date: 29-09-2017

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

California 90805, UNITED STATES

304166802





07-07-2017

種子培訓發展有限公司 香港 新界葵涌華 星街 2-6 號 安達 工業大廈 2 樓 B 座 16 室 卓遠知識產權有限公司 香港 上環禧利街 27 號 富輝 商業中心 7 樓 701-702 室